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Vragen van de leden Dik-Faber en Voordewind (beiden ChristenUnie) en 
Van der Staaij (SGP) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport 
en de Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie over verwijzingen naar 
abortusklinieken in AZC’s (ingezonden 22 september 2016). 

Vraag 1
Kunt u schetsen welke zorg wordt geboden aan zwangere vrouwen in 
asielzoekerscentra? 

Vraag 2
Kunt u schetsen wat het beleid van het Centraal Orgaan opvang asielzoekers 
(COA) is wanneer er sprake is van een onbedoelde zwangerschap? Krijgen 
deze vrouwen onafhankelijke counseling rond deze onbedoelde zwanger-
schap, waarbij ook wordt gesproken over alternatieven voor een abortus? 

Vraag 3
Herkent u signalen dat asielzoekers uit asielzoekerscentra (AZC’s) zich melden 
bij abortusklinieken met een min of meer standaard verwijsbrief van een 
Gezondheidscentrum op het AZC? Bent u bereid hier onafhankelijk onderzoek 
naar te laten doen? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het onacceptabel is als vrouwen in een AZC gestuurd 
worden in de richting van het afbreken van hun zwangerschap, bijvoorbeeld 
omdat er voor een kind geen plek zou zijn? Wat gaat u doen om deze 
situaties te voorkomen?
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